
 

Holeværingen- langrenn 

Referat fra årsmøte i Holeværingen langrenn 

Mandag 09. Mars 2015, Klubbhuset på Svendsrud, klokken 19:00 

Referent: Merete G Jensen 

Til stede fra styre: Svein Erik Lilleland, Merete Jensen, Svein Erik Sandvold 

I tillegg 3 medlemmer og daglig leder i ILH Roy Arild Fossum 

 

1. Svein Erik Lilleland ble valgt til ordstyrer og Merete G Jensen som referent 

2. Innkallelsen ble godkjent av årsmøte  

3. Sakslisten ble godkjent av årsmøte 

4. Årsmelding - Årsmeldingen ble gjennomgått og vedtatt.  

5. Økonomi – Resultatet for 2014 og budsjettet for 2015 ble gjennomgått og vedtatt.  

Regnskapet var ikke revidert ved møtedato og selve godkjennelsen skal gjøres på hovedlagets 

årsmøte 18.mars.  Litt diskusjon vedr sponsorinntekter om når de bokføres/inngås. Mye av 

sponsorinntektene er nå sentralisert, slik at Holeværingen fronter samarbeidspartnere med en 

person, ikke mange undergrupper.  I tillegg ble det påpekt at budsjettet var noe lavt.  

6. Valg – Valgkomiteen hadde en kandidat på blokken som ikke har satt sitt endelige ja. I tillegg 

kom det benkeforslag om Erik Hagelsteen-Vik.  Årsmøte valgte å utsette selve valget til nytt 

møte får å få god prosess rundt dette.  

7. Styret innkaller til nytt møte der valg av styre foretas. 

Møte hevet klokken 20.25. 


